



## Ahli Majlis perlu proaktif pastikan Visi Penang2030 tercapai

Oleh : **SUNARTI YUSOFF & ZAINULFAQAR YAACOB**  
Gambar : **ADLEENA RAHAYU AHMAD RADZI & LAW SUUN TING**

**SEBERANG JAYA** - Seramai 48 individu dilantik sebagai Ahli Majlis bagi Majlis Bandaraya Seberang Perai (MBSP) dan Majlis Bandaraya Pulau Pinang (MBPP) untuk tempoh mulai 1 Januari 2025 sehingga 31 Disember 2025.

Semua Ahli Majlis mengangkat sumpah penerimaan jawatan di hadapan Ketua Menteri, Y.A.B. Tuan Chow Kon Yeow pada 3 Januari lalu.

Bagi tahun 2025, MBSP telah menampilkan seramai enam muka baru iaitu Azman Rahim, Yeoh Kim Kim, Mohamad Aisamuddin Mohamad Kaman, Zulkifli Md. Yusop dan Lim Eng Nam daripada Parti Keadilan Rakyat (PKR) manakala Zulkipli Ishak daripada Parti Amanah Negara (Amanah).

MBPP pula menampilkan empat muka baru iaitu Lee Wei Siang dan T. Visvenathan daripada Parti Tindakan Demokratik (DAP) serta Nurhidayah Che Rose dan Shahul Hameed M.K. Mohamed Ishack (PKR).

Pelantikan Ahli Majlis bagi kedua-dua kerajaan tempatan (PBT) menyaksikan seramai 20 individu adalah daripada DAP, PKR (17), Amanah (6), UMNO (3) dan pertubuhan bukan kerajaan (NGO, 2).

Semasa berucap, Kon Yeow mengingatkan semua Ahli Majlis agar sentiasa memberikan keutamaan kepada kepentingan penduduk dan seiring dengan aspirasi Kerajaan

Negeri Pulau Pinang.

Beliau berkata, semua Ahli Majlis serta penjawat awam negeri juga perlu menjalankan tugas dengan lebih proaktif bagi memastikan Visi Penang2030 dapat dicapai.

"Tahun 2025 bermulanya separuh akhir penggal terakhir bagi saya sebagai Ketua Menteri Pulau Pinang sekali gus memasuki fasa ketiga pelaksanaan Visi Penang2030.

"Saya berharap semua Ahli Majlis serta penjawat awam dapat menjalankan tugas dengan lebih progresif dan proaktif bagi memastikan Visi Penang2030 dapat dicapai, terutamanya Inisiatif Strategik C4 iaitu Mempercepat Penyampaian Program dan Pembaharuan Institusi.

"Inisiatif Strategik C4 ini adalah selaras dengan pelaksanaan Reformasi Kerenah Birokrasi (RKB) yang ditekankan oleh YAB Perdana Menteri pada peringkat Persekutuan.

"Ia merupakan asas kepada pembaharuan institusi yang penting untuk menangani cabaran penjawat awam bagi menambah baik tadbir urus, merangsang pertumbuhan ekonomi dan memupuk kesaksamaan sosial, seterusnya mengukuhkan institusi Kerajaan bagi mewujudkan negara yang lebih makmur, adil serta berdaya tahan," katanya.

Beliau yang juga Exco Kewangan, Pembangunan Ekonomi & Tanah dan Komunikasi menyatakan bahawa kecekapan merupakan antara kualiti yang perlu digalas sebagai Ahli Majlis serta penjawat awam sepanjang perkhidmatan kepada rakyat dan negara.

(Sambungan di muka 2).



**KETUA Menteri bersama-sama H'ng Mooi Lye (depan, dua dari kanan) dan Ir. A. Rajendran (depan, dua dari kiri) bergambar kenang-kenangan dengan 24 Ahli Majlis MBPP yang dilantik bagi tahun 2025 sempena Majlis Angkat Sumpah Penerimaan Jawatan baru-baru ini.**



**KETUA Menteri bersama-sama barisan kepimpinan Kerajaan Negeri dan Baderul Amin/Abdul Hamid (duduk, tiga dari kanan) bergambar dengan barisan Ahli Majlis MBSP bagi penggal 2025.**



(Sambungan dari muka 1).

# Kerjasama beri perkhidmatan terbaik

"Saya berharap semua Ahli Majlis yang dilantik sentiasa memudah cara serta mempercepatkan urusan mengikut tatacara yang betul dalam menjalankan tugas.

"Jangan sesekali menanggung atau melambat-lambatkan urusan kerana perbuatan tersebut akan mencerminkan kualiti Kerajaan Negeri termasuk PBT dalam melaksanakan amanah rakyat," ujarnya yang juga merupakan Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Padang Kota dan Ahli Parlimen Batu Kawan.

Kon Yeow turut menyatakan harapan bahawa kesemua 48 Ahli Majlis berkaitan dapat memainkan peranan masing-masing dalam meningkatkan sistem penyampaian perkhidmatan PBT supaya kekal mengikut keperluan

sebenar rakyat setempat.

"Sebagai penghubung antara Kerajaan Negeri dan rakyat, saya berharap semua Ahli Majlis faham akan peranan masing-masing serta peka terhadap situasi dan keadaan semasa agar produktiviti dan juga sistem penyampaian perkhidmatan dapat dilaksanakan mengikut keperluan rakyat, seiring dengan matlamat ke arah memperkasakan Agenda Perbandaran," jelasnya.

Sementara itu, Exco Kerajaan Tempatan dan Perancangan Bandar & Desa, H'ng Mooi Lye yang turut berucap memberitahu bahawa beliau meletakkan harapan yang besar terhadap barisan Ahli Majlis yang dilantik bagi penggal 2025.

"Tahun 2025 dijangkakan lebih mencabar dengan pelbagai

ketidaktentuan global dalam ekonomi dan teknologi serta isu perubahan iklim yang perlu ditangani dengan berkesan.

"Pada September lalu, kejadian ribut kencang telah berlaku dan banyak aduan berkaitan pokok tumbang diterima oleh pihak PBT.

"Kejadian seperti ini sudah pasti akan berulang lagi, dan saya memohon kerjasama semua Ahli Majlis agar dapat membantu pihak Majlis untuk membuat pemantauan di kawasan masing-masing.

"Langkah ini akan memastikan kerja-kerja penyelenggaraan pencegahan dan berjadual dapat dilaksanakan bagi mengelakkan risiko kejadian pokok tumbang berlaku.

"Justeru, saya berharap agar Ahli Majlis yang dilantik dapat bersama-sama menggembleng tenaga dan kepakaran

dalam membantu pentadbiran Majlis memacu ke arah kejayaan," katanya yang juga ADUN Jawi.

Beliau turut berharap agar semua Ahli Majlis yang dilantik diminta untuk menghantar laporan tahunan kepada Datuk Bandar untuk rujukan lanjut pejabat Exco.

"Ahli Majlis perlu meneliti dan melihat isu, cadangan atau buah fikiran baharu yang bersifat *low cost, high impact, rapid execution* dan *value for money* selari dengan gagasan Malaysia Madani dan *Gender Responsive Budgetting*.

"Fokus utama dan KPI (petunjuk prestasi utama) Ahli Majlis perlu tertumpu kepada isu dan permasalahan masyarakat seiring dengan proses urbanisasi yang berlaku di Pulau Pinang," ulasnya.

## APA KATA MEREKA?

**S**ALAH seorang dari empat muka baru Ahli Majlis Majlis Bandaraya Pulau Pinang (MBPP), **T. VISVENATHAN** ketika ditemui menyifatkan lima perkara yang dinyatakan oleh pentadbiran Datuk Bandar MBPP, Datuk Ir. A. Rajendran bagi mengekalkan kelestarian bandar raya adalah wajar untuk direalisasikan secara bersama.

"Isu tidak cukup parkir awam, memang perlu hadkan tempoh masa parkir kenderaan selama dua jam maksimum sebab kadar parkir di negeri ini masih murah, dan tidak boleh lagi semua orang parkir sampai sembilan hingga 10 jam.

"Bagi saya, kelima-lima perkara yang disebutkan oleh Datuk Bandar MBPP adalah penting, jadi akan kita uruskan kelima-lima perkara ini dengan pasukan sedia ada serta akan cuba beri penyampaian perkhidmatan terbaik untuk rakyat Pulau Pinang," ujarnya.

Visvenathan berkata, bagi tempoh pelantikan selama setahun, beliau berazam mencari solusi berkaitan tiga perkara iaitu agenda pembangunan belia setempat; menangani kesesakan trafik pada waktu puncak dan meningkatkan



**T. Visvenathan.**

daya huni serta tahap kemampanan bandar raya supaya kian selamat, bersih, hijau dan pintar.

Ahli Majlis bagi Majlis Bandaraya Seberang Perai (MBSP), **ZULKIFLI MD. YUSOP** pula memberitahu bahawa usaha untuk menangani isu peniaga tanpa lesen di sekitar kawasan Seberang Jaya menjadi keutamaan beliau dalam penggal 2025.

"Saya akan berkhidmat di Kawasan Dewan Undangan Negeri (KADUN) Seberang Jaya, dan antara matlamat utama saya adalah untuk membantu peniaga tanpa lesen untuk mendapatkan



**AZMAN Rahim.**

lesen perniagaan masing-masing.

"Ini termasuk membantu mereka mendapatkan lokasi yang sesuai untuk menjalankan perniagaan secara sah tanpa risaukan sebarang tindakan penguatkuasaan.

"Pada masa sama, saya berhasrat untuk menganjurkan lebih banyak program terutamanya untuk golongan belia bagi membantu mereka memainkan peranan lebih aktif dalam komuniti," jelasnya.

**MOHAMAD AISAMUDDIN MOHAMAD** pula berkata bahawa sebagai muka baharu, beliau akan berusaha untuk mendapatkan bimbingan daripada Ahli Majlis yang lebih senior bagi memastikan tanggungjawab dapat dilaksanakan dengan sebaiknya.

"Saya akan mewakili KADUN Sungai Bakap, dan komitmen utama saya adalah untuk menangani isu lokal yang memberi kesan kepada penduduk, khususnya yang berkaitan dengan kemudahan dan infrastruktur," ujarnya ringkas.

Sementara itu, **AZMAN RAHIM** yang akan menyelia kawasan KADUN Telok Ayer Tawar berkongsi beberapa aduan yang perlu diselesaikan di kawasan berkaitan.



**YEOH Kim Kim.**

"Pada hari pertama saya mengangkat sumpah jawatan, saya sudah menerima beberapa aduan daripada penduduk setempat terutamanya isu berkaitan peniaga haram dan banjir kilat di kawasan tertentu.

"Saya akan menangani perkara ini secara menyeluruh, termasuk menjalinkan kerjasama dengan agensi negeri dan Persekutuan untuk mencari penyelesaian yang lebih efektif," ujarnya.

Bagi **YEOH KIM KIM**, tumpuan beliau kini adalah untuk berkhidmat kepada masyarakat dengan menangani isu-isu yang membelenggu penduduk setempat selain menggalakkan kesedaran mengenai penjagaan alam sekitar.

"Saya komited membantu penduduk menyelesaikan isu setempat sambil meningkatkan usaha untuk mengindahkan lagi kawasan tumpuan komuniti setempat.

"Selain itu, saya juga berhasrat untuk meningkatkan kesedaran tentang kebersihan alam sekitar dan menggalakkan amalan kitar semula dalam kalangan masyarakat," kongsiannya.



**ZULKIFLI Md. Yusop.**



**MOHAMAD Aisamuddin Mohamad.**



Oleh : **ZAINULFAQAR YAACOB & SUNARTI YUSOFF**

Gambar : **ALISSALA THIAN & MUHAMAD AMIR IRSYAD OMAR**

**B**ARU-baru ini, Kerajaan Negeri menyampaikan sijil penghargaan Anugerah Pelajar Cemerlang Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dan wang saguhati masing-masing sebanyak RM500 kepada 251 penerima.

Seramai lima pelajar lain turut menerima sijil penghargaan dan plak Anugerah Pelajar Terbaik (Pelajar Khas) Cemerlang serta wang saguhati sebanyak RM500 setiap seorang.

Serentak pada majlis sama, Timbalan Ketua Menteri I, Dato' Dr. Mohamad Abdul Hamid turut menyerahkan sijil penghargaan Anugerah Pelajar Cemerlang Sijil Tinggi Pelajaran Malaysia (STPM) 2023 kepada 79 penerima atas kejayaan memperoleh keputusan Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK) 4.0.



**KETUA Menteri** meraikan barisan pelajar terbaik bagi Kategori Pelajar Istimewa (Khas) dalam majlis yang diadakan baru-baru ini.

# Pelajar cemerlang dirai

Malah, seramai 15 pelajar menerima sijil penghargaan dan plak Anugerah Pelajar Terbaik serta wang saguhati sebanyak RM1,000 (setiap seorang), manakala lima pelajar menerima sijil penghargaan dan plak Anugerah Pelajar Terbaik Pelajar Istimewa (Khas) serta wang saguhati masing-masing sebanyak RM 1,000.

Pelajar orang kurang upaya (OKU) penglihatan antara dinobatkan sebagai pelajar cemerlang dalam peperiksaan STPM 2023.

**SITI NUR AISHAH ABDUL RANI**, 20, pelajar dari Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Penanti merupakan penerima Anugerah Pelajar Terbaik Pelajar Istimewa (Khas) dengan memperoleh PNGK 3.84 dalam peperiksaan berkaitan.

Siti Nur Aishah menjadi mangsa letupan mercun bola sehingga menyebabkan mata kirinya mengalami buta kekal ketika berumur lima tahun.

Menurut beliau, walaupun menerima gelaran OKU selepas detik hitam tersebut, namun keadaan itu tidak menghalang dirinya untuk menempa kejayaan dalam bidang akademik.

"Keadaan ini menyebabkan mata saya agak sensitif dan saya tidak boleh membaca terlalu lama kerana akan terasa silau, pening kepala dan penglihatan menjadi kabur.

"Apapun bagi saya, ini semua aturan yang telah ditetapkan oleh Allah SWT untuk saya, dan saya bersyukur dalam keadaan sedemikian (saya) masih dapat meraih kecemerlangan dalam peperiksaan STPM tahun lalu,"



**SITI Nur Aishah Abdul Rani.**

katanya ketika ditemui Buletin Mutiara pada majlis jamuan khas bersama-sama Ketua Menteri, Y.A.B. Tuan Chow Kon Yeow baru-baru ini.

Siti Nur Aishah yang kini sedang melanjutkan pengajian pada peringkat Ijazah Sarjana Muda Sastera Ilmu Kemanusiaan di Universiti Sains Malaysia (USM) menambah, ibunya, Siti Kholijah Othman, 47, adalah ibu tunggal sejak pemergian bapanya pada 2012, dan menyara keluarga dengan berniaga pisang goreng.

Tambahnya, selain berdepan masalah penglihatan, beliau juga menghidap penyakit tulang belakang bengkok (*skoliosis*) sejak kira-kira lima tahun lalu selain pernah mengalami *slip disc* dipercayai akibat terjatuh.

"Akibat penyakit *skoliosis* ini, saya kerap mengalami sakit belakang tetapi saya tekad sambung belajar kalau boleh sampai peringkat tertinggi



**MUHAMAD Ziyad Rafiuddin Mohd. Zailani.**

(sarjana) untuk mendapat pekerjaan baik dan membantu keluarga," katanya yang cita-cita hendak menjadi seorang pendidik.

Seorang lagi pelajar, **MUHAMAD ZIYAD RAFIUDDIN MOHD. ZAILANI**, 18, pula terpilih sebagai penerima Anugerah Pelajar Terbaik Pelajar Istimewa (Khas) bagi peperiksaan SPM.

Walaupun lahir tanpa tangan, itu tidak menjadi penghalang kepada Muhamad Ziyad Rafiuddin mencipta kejayaan dalam peperiksaan SPM tahun lepas dengan memperoleh keputusan 6A dan 3B+.

Pelajar Sekolah Menengah Kebangsaan Agama (L) Al-Mashoor itu sebaliknya menjadikan kekurangan yang ada pada dirinya sebagai pendorong untuk mencapai kejayaan dalam bidang akademik.

"Semasa peperiksaan percubaan SPM saya gagal dalam dua mata pelajaran (Matematik dan Perakaunan), tetapi apabila melihat kejayaan rakan-rakan lain, ia telah membuatkan saya lebih bermotivasi untuk mencapai kejayaan.

"Oleh itu, saya luangkan lebih banyak masa untuk mengulang kaji pelajaran yang mana kadangkala sehingga jam 3 pagi sebelum tidur untuk beberapa jam dan bangun semula pada jam 5 pagi untuk ke sekolah.

"Jadi, daripada gagal, saya kemudian bangkit dan memperoleh A bagi subjek Matematik dan B+ untuk Perakaunan," katanya yang merupakan anak jati Sungai Pinang.

Menyentuh mengenai anugerah yang diterima, Muhamad Ziyad Rafiuddin menyatakan bahawa beliau amat terutang budi dengan pihak sekolah, guru, rakan dan keluarga terutama ibu bapanya yang sentiasa membantu serta memberikan dorongan.

Anak sulung daripada dua beradik itu memaklumkan bahawa beliau kini sedang menyambung pelajaran dalam bidang Al-Quran dan Sunnah di Universiti Islam Pahang Sultan Ahmad Shah (UNIPSAS).

"Saya bercita-cita hendak menyambung pengajian ke Mesir dalam bidang sama dan mahu menyumbang tenaga dengan agensi berkaitan Islam dan dakwah memandangkan saya boleh bertutur dalam bahasa Arab," ujarnya menutup bicara.



# Cadangan pembesaran Hospital Kepala Batas sebagai keutamaan

Oleh : **SUNARTI YUSOFF**  
Gambar : **NOOR SITI NABILAH NOORAZIS**

**GEORGE TOWN** – Kerajaan Negeri Pulau Pinang akan memberikan keutamaan kepada cadangan memperbesarkan Hospital Kepala Batas bagi memenuhi keperluan penduduk khususnya di Parlimen Kepala Batas.

Exco Belia, Sukan dan Kesihatan, Daniel Gooi Zi Sen berkata bahawa Jabatan Kesihatan Negeri Pulau Pinang (JKNPP) telah menghantar pelan cadangan berkaitan perkara tersebut untuk pertimbangan lanjut oleh pihak Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM).

“Permohonan cadangan projek pembinaan blok bertingkat Hospital Kepala Batas akan dikemukakan untuk pertimbangan KKM di bawah permohonan *Rolling Plan 1*, Rancangan Malaysia Ke-13 (RMKe-13).

“Pada masa ini, projek tersebut adalah keutamaan bagi JKNPP memandangkan keadaan Hospital Kepala Batas yang mula dibina sejak tahun 1891 dan berusia 131 tahun tersebut telah usang,” katanya dalam Mesyuarat Kedua Penggal Kedua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang ke-15 baru-baru ini.

Zi Sen yang juga Ahli Dewan Undangan Negeri Padang Lalang menyatakan bahawa skop projek bagi pembesaran Hospital Kepala Batas turut meliputi kerja-kerja menyiring dan perobohan blok asrama kejururawatan.

“Selain itu, ia turut membabitkan kerja-kerja awalan merangkumi penyelidikan tanah, pemetaan utiliti dan penyediaan tapak.

“Kerja-kerjapembinaan yang merangkumi kerja-kerja sivil, kerja pembinaan bangunan serta infrastruktur, kerja-kerja mekanikal dan elektrik serta pembelian peralatan



**DANIEL Gooi Zi Sen.**

perubatan dan bukan perubatan turut akan dijalankan,” katanya.

## APA KATA MEREKA?

Dalam pada itu, Buletin Mutiara berkesempatan menjalankan tinjauan di lapangan bagi mendapatkan pandangan penduduk terutamanya di kawasan Seberang Perai Utara (SPU) berhubung cadangan pembesaran Hospital Kepala Batas.



**AMYLEA Erina Samsuri.**

**AMYLEA ERINA SAMSURI**, 27, ketika ditemui memberitahu bahawa projek pembesaran Hospital Kepala Batas turut akan meningkatkan kualiti perkhidmatan.

“Sudah pasti kami menyambut baik usaha menaik taraf hospital kerana projek tersebut dapat meningkatkan



**HOSPITAL Kepala Batas kini.**

lagi kualiti rawatan dan perkhidmatan kesihatan kepada pesakit.

“Dengan ini, pesakit tidak perlu lagi dirujuk ke hospital yang lebih besar seperti Hospital Pulau Pinang dan Hospital Seberang Jaya untuk rawatan tertentu yang mana akan menyukarkan lagi keadaan mereka,” ujarnya.

Selepas siap dinaik taraf kelak, Amylea berharap agar Hospital Kepala Batas turut dapat menyediakan perkhidmatan khusus seperti pusat rawatan kanser, pusat kardiologi, atau unit pediatrik.

“Ramai penduduk berharap agar projek ini turut melibatkan penambahan ruang parkir yang mencukupi serta laluan mudah bagi pesakit dan pelawat,” cadangnya.

Sementara itu, **P. MOGAN**, 55, berpandangan bahawa projek pembesaran tersebut pastinya akan meningkatkan lagi kemudahan yang ada di Hospital Kepala Batas.

“Penambahan fasiliti seperti bilik kecemasan, unit rawatan rapi (ICU) dan wad baru akan



**P. Mogan.**



**SITI Asroha Mat Lazim.**

memudahkan pesakit untuk mendapatkan rawatan lebih dekat dengan tempat tinggal mereka.

“Tidak semua pesakit mampu menerima rawatan yang jauh dari kediaman mereka terutamanya dari segi kos dan pengangkutan,” katanya.

**SITI ASROHA MAT LAZIM**, 50, pula menyatakan bahawa pembesaran Hospital Kepala Batas turut memberi kesan berantai kepada perkhidmatan di hospital-hospital lain di negeri ini yang kian sesak saban hari.

“Projek ini dapat mengurangkan kesesakan di hospital-hospital lain di sekitar Pulau Pinang, seperti Hospital Seberang Jaya dan Hospital Pulau Pinang kerana pesakit tidak lagi perlu tertumpu di hospital berkenaan untuk tujuan rawatan.

“Ini turut membantu memendekkan waktu menunggu bagi pesakit yang hendak menerima rawatan yang mana pada masa ini mengambil masa kira-kira tiga hingga empat jam bagi setiap pesakit,” ujarnya.



**ZAKARIA Ramli.**

Bagi **ZAKARIA RAMLI**, 60, pembesaran Hospital Kepala Batas bukan sahaja memberikan manfaat secara langsung kepada pesakit, malah projek tersebut juga dapat menyokong pembangunan kawasan setempat.

“Projek menaik taraf hospital di kawasan Kepala Batas membantu merangsang pembangunan ekonomi setempat melalui peluang pekerjaan dalam sektor perubatan, pembinaan dan perkhidmatan sokongan.

“Namun, harapan kami adalah projek ini perlu seiring dengan peningkatan perkhidmatan terutamanya dari segi jumlah doktor pakar, jururawat, atau staf mestilah mencukupi untuk mengendalikan fasiliti baru tersebut.

“Justeru, adalah lebih baik sekiranya pihak berkuasa melibatkan komuniti setempat untuk memberi input bagi memastikan projek ini memenuhi keperluan penduduk mereka sekali gus memberikan manfaat yang menyeluruh,” ulasnya.



# Segerakkan projek ‘tambahan’ Hospital Bukit Mertajam

Di sepanjang Jalan Kulim dekat pintu masuk Hospital Bukit Mertajam dijadikan ‘tempat letak kereta sementara’ disebabkan isu parkir terhad di hospital awam berkenaan.

**H**OSPITAL Bukit Mertajam yang berusia kira-kira 130 tahun dalam proses penaiktarafan, dengan Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) bercadang memohon pengambilan sebidang tanah milik Perbadanan Ketua Menteri (CMI) berhampiran hospital tersebut untuk tujuan penambahan infrastruktur perkhidmatan kesihatan awam berkaitan.

Mengulas lanjut, Exco Belia, Sukan dan Kesihatan, **DANIEL GOOI ZI SEN** berkata bahawa Jabatan Kesihatan Negeri Pulau Pinang (JKNPP) dalam proses akhir penyediaan kertas kerja cadangan projek penaiktarafan hospital awam tersebut, untuk KKM membuat pertimbangan lanjut.

“Buat masa ini JKNPP sedang menyediakan kertas cadangan untuk KKM mohon pemberimilikan tanah milik Kerajaan Negeri, secara terus untuk tujuan pembangunan (tambahan Hospital Bukit Mertajam) itu.

“Cadangan pengambilan balik tanah tersebut adalah merujuk pada tanah milik CMI (yang mana) merupakan tapak lama rumah rehat,” jelasnya kepada wartawan Buletin Mutiara, **ZAINULFAQAR YAACOB** dan jurugambar, **ADLEENA RAHAYU AHMAD RADZI** pada 28 November 2024 lepas.

Menurut Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Padang Lalang itu lagi, pihaknya difahamkan projek penaiktarafan yang dicadangkan oleh JKNPP termasuk pembinaan sebuah blok baharu bangunan Hospital Bukit Mertajam adalah bagi menampung lambakan pesakit serta selari dengan peningkatan populasi penduduk sekitar daerah Seberang Perai Tengah (SPT).

Beliau akan memberi perhatian dalam semua aspek memandangkan projek penaiktarafan Hospital Bukit Mertajam itu ‘sangat dekat’ dengan Kawasan Dewan Undangan Negeri (KADUN) Padang Lalang yang diwakilinya.

Penjelasan itu sekali gus menjawab kenyataan ADUN Berapit, Heng Lee Lee yang memberitahu bahawa Hospital Bukit

Mertajam bak ‘pecah dari jahitan’ dengan purata lawatan di Jabatan Kecemasan Hospital Bukit Mertajam tiap-tiap hari adalah di antara 210 hingga 240 pesakit.

Lee Lee turut menjelaskan bahawa dengan tujuh katil sahaja di Unit Rawatan Rapi (ICU) menunjukkan keperluan menaik taraf hospital awam tersebut adalah ‘kian menekan’.

Dalam reaksi lanjut, Zi Sen mengakui bahawa Hospital Bukit Mertajam yang dibina pada tahun 1891 itu adalah mengambil kira populasi penduduk pada waktu itu, dan kini tidak lagi mampu menampung jumlah populasi penduduk dan lambakan pesakit yang kian meningkat.

Menyedari isu lambakan pesakit serta populasi penduduk lokal terutama sekitar daerah SPT kian meningkat, Zi Sen menyatakan bahawa JKNPP telah mencadangkan penaiktarafan Hospital Bukit Mertajam dengan pembinaan blok bangunan bertingkat baharu, untuk dipertimbang dan dirangkumkan di bawah Rolling Plan Rancangan Malaysia Ke-13 (RMKe-13).

Pada Mesyuarat Kedua Penggal Kedua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang Ke-15 lepas, dikejutkan bahawa di negeri ini hanya mempunyai sebuah katil bagi setiap 1,000 orang, berbanding dua katil yang disyor dalam Rancangan Malaysia Ke-12 (RMKe-12).

Dalam persidangan tersebut, ADUN Bukit Tengah, Gooi Hsiao-Leung memberitahu bahawa hanya terdapat enam hospital awam di Pulau Pinang untuk memenuhi keperluan kesihatan penduduk negeri kira-kira 1.78 juta.

Tambahnya, Pulau Pinang mempunyai bilangan katil hospital awam kedua terendah di negara ini iaitu hanya sedikit di hadapan Selangor.

Memetik data dari *Penang Institute*, Hsiao-Leung turut berkata bahawa nisbah doktor kepada penduduk di Pulau Pinang adalah seorang doktor untuk 684 orang, jauh di bawah sasaran nasional iaitu seorang doktor bagi setiap 400 orang.

Susulan isu lambakan pesakit yang kian



**MUHAMMAD Zahir Othman.**

‘menekan’ di Hospital Bukit Mertajam tersebut, ia telah menggamit Buletin Mutiara membuat tinjauan lapangan.

Seorang pelabur digital, **MUHAMMAD ZAHIR OTHMAN**, 47, menyatakan bahawa sejak sebelum Pilihan Raya Umum Ke-14 (PRU14) pada 5 Mei 2018, beliau mendengar idea untuk melaksanakan projek pembinaan bangunan tambahan bagi Hospital Bukit Mertajam tersebut, tetapi tertangguh semasa itu atas sebab faktor perbezaan parti politik yang mendominasi Kerajaan Negeri dan Kerajaan Persekutuan semasa itu.

“Idea bina bangunan tambahan Hospital Bukit Mertajam sebelum PRU15 lagi diperkatakan, tetapi projek itu tidak khabarnya tertangguh.

“Projek sistem penyaman udara berpusat dewan bedah dan projek penaiktarafan pendawaian elektrik sahaja dilaksanakan di Hospital Bukit Mertajam (yang mana) projek itu merupakan salah satu daripada 12 projek kesihatan awam yang dilancarkan oleh Perdana Menteri Malaysia ke-6 untuk negeri Pulau Pinang.

“Klinik Kesihatan Bandar Perda yang secara rasmi dibuka pada 17 Oktober 2021 merupakan satu lagi daripada 12 projek kesihatan yang dilancarkan di bawah pentadbiran sama iaitu pada 12 April 2018.

“Pembukaan Jabatan Pesakit Luar di Klinik Kesihatan Bandar Perda tersebut telah membantu secara ketara kepada usaha merosotkan lambakan pesakit di Jabatan Pesakit Luar (dekat) Hospital Bukit Mertajam.

“Ini, pentingnya projek pembesaran hospital awam dilakukan tepat pada masanya, selari dengan peningkatan populasi penduduk.

“Justeru, apabila timbul balik cadangan untuk membina bangunan tambahan baharu Hospital Bukit Mertajam tersebut, saya harap tidak ditangguhkan lagi memandangkan Kerajaan Negeri (Pulau Pinang) dan Kerajaan Persekutuan adalah daripada parti pemerintah yang sama.

“Populasi penduduk kian bertambah, patut luas lantai hospital awam serta petugas kesihatan juga ‘bertambah’, baru membantu meningkatkan kualiti hidup rakyat,” jelasnya sambil mengharapkan projek pembinaan bangunan tambahan baharu Hospital Bukit Mertajam disegerakan.

Usahawan wanita, **NORAINA SAFURA MOHAMED**, 48, memberitahu Buletin Mutiara bahawa projek pembinaan bangunan tambahan Hospital Bukit Mertajam tersebut akan membantu memendekkan tempoh menunggu atau janji temu para pesakit di hospital awam berkenaan.



**NORAINA Safura Mohamed.**

(Sambungan di muka 6).



(Sambungan dari muka 5).

# Baiki mutu perkhidmatan kesihatan awam

“Tidak perlu diperjelas lagi isu katil pesakit tidak cukup di Hospital Bukit Mertajam, doktor dan petugas kesihatan terpaksa tanggung beban kerja lebih, jumlah pesakit begitu ramai sampai memanjangkan tempoh menunggu mereka sebelum jumpa doktor (perubatan).

“Atas semangat Kerajaan Perpaduan yang terbentuk pada peringkat Persekutuan dan negeri (Pulau Pinang), infrastruktur berkaitan perkhidmatan kesihatan awam negara di Hospital Bukit Mertajam ini mesti disegerakan dan benar-benar dirasai oleh rakyat pelbagai kaum baik Melayu, Cina atau India di bawah sana,” ujarnya sambil menyokong usaha penaiktarafan hospital awam tersebut.

Sementara itu, Ahli Majlis bagi Majlis Bandaraya Seberang Perai (MBSP), **DATO' MOHD. NOOR AHMAD** pula memberitahu bahawa pihaknya berharap cadangan pembinaan bangunan tambahan baharu Hospital Bukit Mertajam itu mesti mengambil kira soal trafik dan parkir yang menjadi isu malar segar sekitar pintu masuk utama hospital awam tersebut.

“Jalan utama ke Hospital Bukit Mertajam itu sering kali menghadapi trafik sesak pada waktu puncak kerana bersebelahan dengan Sekolah Menengah



**MOHD. Noor Ahmad.**

Kebangsaan (SMK) Convent Bukit Mertajam.

“Salah satu sebab kenapa disegerakan projek Klinik Kesihatan Bandar Perda supaya Jabatan Pesakit Luar di klinik kesihatan tersebut dapat menyerap lambakan pesakit terutama di Jabatan Pesakit Luar Hospital Bukit Mertajam serta sekali gus mengurangkan tumpuan trafik di hospital awam tersebut.

“Pembinaan bangunan baharu Hospital Bukit Mertajam akan meningkatkan aliran trafik di hospital

**RUPA bentuk Hospital Bukit Mertajam kini.**



awam tersebut, maka, saya berharap pihak berwajib turut menyediakan sistem parkir bertingkat dalam projek cadangan ini demi mengurangkan risiko kesesakan trafik pada masa depan.

“Tahniah kepada JKNPP dan KKM atas cadangan projek ‘tambahan’

Hospital Bukit Mertajam ini, terima kasih juga kepada Exco Kesihatan (Zi Sen) yang turut berusaha memperbaiki mutu perkhidmatan kesihatan awam di ‘hospital kerajaan’ yang berusia kira-kira 130 tahun tersebut,” ulasnya lanjut.

**Pelaburan Berpotensi pada TANAH HAK MILIK KEKAL**  
Maksimumkan Pulangan dengan Kedai Pejabat 3 Tingkat



Luas Tanah: 2,795.82 kp (Min) ke 4,130.44 kp (Mak) . Harga Jualan: **RM4,271,600** (Min) ke **RM5,866,700** (Mak) . Jumlah unit: 6

Dilihat,  
Tidak Dilupakan

LEVERAGE Commercial Junction menawarkan anda peluang utama untuk meninggalkan kesan yang berkekalan. Terletak menghadap Jalan Permatang Damar Laut yang sibuk, reka bentuk fasad moden kami memastikan perniagaan anda menonjol, mencipta identiti yang unik yang menarik perhatian semua yang melaluinya.

**5% Diskaun**  
untuk Bumiputera

Kedai Pejabat 3 Tingkat  
**LEVERAGE**  
Commercial Junction

**Leverage Income Sdn. Bhd.**  
(201601037852/1208793M)

18-18-C, Gurney Tower,  
Persiaran Gurney,  
10250 George Town,  
Pulau Pinang.

+604-604 7777 (Pejabat)  
+6012-259 3370 Whatsapp (Eric Koh)  
+6011-1993 7777 Whatsapp (Victor Lim)

✉ [leverage.sales@asianmicro.com.sg](mailto:leverage.sales@asianmicro.com.sg)

Peta Lokasi



Luas Binaan dari 5,091 kp ke 6,644 kp

- Tanah HAK MILIK KEKAL
- Berdekatan dengan Lapangan Terbang Antarabangsa Pulau Pinang dan Zon Perindustrian Bebas
- Jarak dekat ke Projek "Penang South Islands" yang dicadangkan
- Mudah diakses
- Siling yang Tinggi
- Tempat letak kereta persendirian yang dikhaskan
- Sesuai untuk Perusahaan Kecil dan Sederhana

Penafian: Semua maklumat dan imej yang terkandung di sini adalah untuk rujukan sahaja dan tertakluk kepada perubahan seperti yang diperlukan oleh Pemaju, Perunding, dan/atau pihak berkuasa yang berkenaan.



# Keluarga asnaf terima bantuan Skim Inapan Kasih ZPP

Oleh : **SUNARTI YUSOFF**  
 Gambar : **NOOR SITI NABILAH NOORAZIS**

**PERMATANG BERANGAN** – Sebanyak empat keluarga asnaf dalam kawasan Seberang Perai Utara (SPU) menerima bantuan bina rumah di bawah Skim Inapan Kasih Zakat Pulau Pinang (ZPP).

Serahan kunci rumah kepada keempat-empat keluarga terbabit disempurnakan oleh Timbalan Ketua Menteri I, Dato’ Dr. Mohamad Abdul Hamid dalam majlis yang diadakan dekat kediaman masing-masing di sini pada 2 Disember 2024.

Bercakap kepada Buletin Mutiara, Mohamad menyatakan bahawa setiap rumah yang dibina baharu tersebut adalah berharga RM80,000 seunit yang dibiayai oleh ZPP.

“Kita serahkan kunci rumah secara rasmi kepada empat keluarga asnaf fakir miskin iaitu di Kampung Banggol, Permatang Kuang, Pantai Kamloon dan Pinang Tunggal.

“Semua rumah yang diserahkan ini adalah (rumah) yang dibina baharu di atas tanah milik penerima sendiri,” katanya yang juga Exco Pembangunan Agama Islam, Pendidikan, Pengajian Tinggi dan Perpaduan Masyarakat ketika ditemui pada majlis berkaitan.

Turut hadir, Ketua Pegawai ZPP, Dato’ Amran Hazali dan wakil-wakil masyarakat setempat.

Mohamad yang juga Yang Dipertua Majlis Agama Islam Negeri Pulau Pinang (MAINPP) memberitahu bahawa sebanyak 13 rumah telah dibina di bawah skim Inapan Kasih ZPP bagi tahun 2024.

“Selain bina baharu, kita juga berjaya membaik pulih sebanyak 60 rumah asnaf pada tahun ini.



**DR. Mohamad Abdul Hamid (tiga dari kanan) menyerahkan kunci replika kepada Mohd. Faizal Ahmad (dua dari kanan) yang merupakan salah seorang penerima bantuan bina rumah di bawah Skim Inapan Kasih ZPP di sini baru-baru ini.**

“Terdapat juga kes-kes tertentu yang mana rumah asnaf tidak boleh dibina atau dibaik pulih dibantu melalui skim sewaan,” ujarnya.

Salah seorang penerima, **MOHD. FAIZAL AHMAD** di Kampung Banggol dekat Pokok Sena ketika temui menzahirkan rasa syukur dan gembira atas penerimaan bantuan rumah baharu yang disumbangkan oleh ZPP.

“Ini adalah rumah pertama bagi saya, sebelum ini saya hanya menyewa rumah selama 15 tahun di Permatang Pauh.

“Dengan adanya rumah baharu ini, beban untuk saya menyediakan sebuah rumah yang selesa untuk keluarga sudah semakin berkurangan.

“Terima kasih kepada ZPP, MAINPP dan semua pihak yang telah membantu mengurangkan beban saya sekeluarga,” katanya yang

bekerja sebagai buruh binaan.

Seorang lagi penerima, **ROZIANA SAADIN** yang merupakan ibu tunggal bersyukur kerana kini beliau dan lima anak mempunyai tempat berteduh selepas lebih setahun suaminya meninggal dunia.

“Sebelum ini, kami menyewa di kuarters Jabatan Pengairan dan Saliran (JPS) tetapi selepas suami meninggal, kami kena keluar dari rumah tersebut.

“Selepas itu, kami menyewa rumah di Permatang Pak Maras dekat Penaga dengan sewa sebanyak RM400 sebulan.

“Memandangkan saya tidak bekerja dan perlu menyara lima anak termasuk seorang berstatus orang kurang

upaya (OKU), nilai RM400 itu sangat besar kepada saya

“Sekarang, saya hanya bergantung sepenuhnya kepada pendapatan pencen yang ditinggalkan oleh suami,” katanya.

Roziana berkata, dengan bantuan ayahnya, beliau kini berjaya memiliki rumah sendiri hasil sumbangan pihak ZPP.

“Terima kasih kepada ZPP kerana memberikan rumah ini untuk saya dan anak-anak berteduh,” ulasnya lanjut.



**REKA** bentuk kediaman baru yang disumbangkan oleh ZPP.

**ROZIANA Saadin (dua dari kanan) bersama-sama keluarganya merakam gambar kenangan di hadapan rumah baru mereka.**



# Workshop Burung Hantu intai kejuaraan



WBH Racing Team dan barisan penaja.

**P**USINGAN 10 dan akhir semusim perlumbaan PETRONAS Malaysian Cub Prix 2024 baru sahaja melabuhkan tirai saingan pada 23 dan 24 November 2024.

Kawasan lapang serta tapak parkir Stadium Negeri Pulau Pinang dekat Batu Kawan dijadikan litar penentu bagi keseluruhan carta perlumbaan.

Bagi Kategori Pro-Am/Privateer, **MD. DANISH AIMAN ZAMRUN**, 19, yang menunggang motosikal nombor 60 berjaya berada pada kedudukan keempat terbaik dengan catatan masa 55.639 minit.

Sementara rakan sepasukan dari *WBH Racing Team*, **MUHAMAD ALAFF HAIRULNIZAN**, 24, yang menunggang motosikal nombor 21 gagal menamatkan perlumbaan (DNF) pusingan 10 tersebut.

Berdasarkan rekod perlumbaan pusingan 10, ia telah mengubah kedudukan kedua-dua pelumba berkenaan dalam carta keseluruhan bagi musim ini.

Md. Danish Aiman berada pada kedudukan kedua terbaik dalam keseluruhan carta semusim perlumbaan tahun 2024 dengan kurang satu mata sahaja berbanding juara Kategori Pro-Am/Privateer, Md. Aqid Jumali yang mendapat 111 mata.

Sementara Muhamad Alaff pula terpaksa berpuas hati dengan pencapaian, iaitu tempat keempat dalam keseluruhan carta semusim perlumbaan tahun ini.

Walau bagaimanapun kata Pengurus Pasukan *WBH Racing Team*, **YUSNILIRON MAT YATIM**, 49, beliau bersama-sama pasukan teknikal perlumbaan bagi musim ini berpuas hati dengan pencapaian kedua-dua pelumba berkenaan.

Malah, menurut beliau, bagi *WBH Racing Team* yang buat pertama kali menyertai perlumbaan *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2024* mampu memburu kedudukan terbaik sejauh ini.

"Dalam pusingan 10, pasukan kami nyaris berada pada kedudukan pertama dan kedua terbaik dalam

carta keseluruhan bagi musim ini, tetapi malangnya pelumba nombor 21 (iaitu Muhamad Alaff) jatuh di litar perlumbaan.

"Walau bagaimanapun, kita dapat juga nombor dua dalam perlumbaan pusingan 10 dan nombor empat dalam keseluruhan carta perlumbaan.

"Berhubung pencapaian sempena musim *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2024* ini, kami amat berpuas hati kerana ini merupakan tahun pertama *Team WBH (WBH Racing Team)* menyertai perlumbaan bagi Kategori Pro-Am/Privateer.

"Saya tidak sangka *Team WBH (WBH Racing Team)* telah mengecapi pencapaian sejauh ini sebenarnya,"

**MD. Danish Aiman Zamrun (kiri sekali) berada pada kedudukan kedua terbaik dalam keseluruhan carta semusim perlumbaan tahun 2024.**

jelasan sambil menganggap ia sebagai kejayaan sepasukan.

Beliau memberi respons itu dalam sesi temu ramah susulan di bengkel motosikal Workshop Burung Hantu (WBH) dekat Lebuhraya 4, Gelugor pada 13 Disember 2024.

Melihat ke depan, Yusniliron memberitahu bahawa beliau sedang membuat persiapan bagi memburu kejuaraan dalam musim *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2025* yang dijadualkan bermula selepas bulan Ramadan, April ini.

"Untuk saingan musim *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2025* yang akan bermula pada bulan April, kami sudah m u l a m e m b u a t

penyelidikan berkaitan kejuruteraan bendalir, enjin dan sebagainya.

"Pada bulan April 2025 akan mula pusingan pertama, tetapi kita belum tahu lagi acara pembuka tirai perlumbaan itu akan diadakan di mana.

"Dalam tiga bulan ini (sejak Disember 2024), *Team WBH (WBH Racing Team)* sedang kaji berkaitan enjin yang akan digunakan dalam perlumbaan nanti pada musim depan.

"'Kulit' badan motosikal akan kita tukar, reka bentuk bagi musim 2025 tak akan pakai seperti tahun 2024," ujarnya sambil mengharapkan penajaan daripada pihak berkepentingan.

Selain itu, beliau memberitahu bahawa pasukannya ketika ini sedang membuat siri saringan pelumba untuk menyertai musim *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2025*.

"Persiapan lain, antaranya kita sedang mencari pelumba kerana Md. Danish Aiman tidak lagi boleh bersaing bagi Kategori Pro-Am/Privateer pada musim depan (tahun 2025), sebab beliau dah menang tempat kedua keseluruhan carta bagi kategori tersebut waktu musim saingan *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2024*.

"Bagi pemenang tempat pertama dan kedua, memang peraturan menghalang pelumba untuk menyertai perlumbaan bagi kategori yang sama, mungkin kita akan aturkan untuk beliau mewakili pasukan lain bagi menyertai Kategori CP125 pada musim depan.

"Md. Danish Aiman masih dalam pasukan, macam minggu ini, beliau menyertai *Malaysian Superbike Championship* dekat Sepang (Selangor) untuk perlumbaan di litar juga.

(Sambungan di muka 14).





**CORIZ** Agriculture, iaitu kilang pelbagai produk makanan berasaskan 'pokok ajaib', moringa di Balik Pulau merupakan antara tempat pilihan yang dilawati oleh Exco Agroteknologi & Keterjaminan Makanan dan Pembangunan Koperasi, **FAHMI ZAINOL** sempena berlangsungnya Program Jelajah Tani 2024 anjuran Kementerian Pertanian dan Keterjaminan Makanan (KPKM) pada 10 November 2024.

Fahmi yang juga Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Pantai Jerejak berkata bahawa industri desa yang dihasilkan oleh **SHARIZAL HASHIM** itu berkualiti serta mampu diketengahkan ke pasaran sejagat, kelak.

Baru-baru ini Buletin Mutiara berpeluang menemu ramah pengasas **CORIZ Agriculture** tersebut di Moringa House, No. 297, Mukim I, Kampung Perlis, 11000 Balik Pulau.

"Buat masa ini, kita ada ladang sendiri seluas empat ekar.

"Pada masa hadapan, memang ada perancangan untuk memperluas ladang penanaman 'pokok ajaib' ini dalam 10 hingga 20 ekar lagi.

"Paling penting, kita perlu periksa kandungan tanah yang hendak dijadikan ladang ini terlebih dahulu," jelasnya kepada wartawan Buletin Mutiara, **ZAINULFAQAR YAACOB** dan jurugambar, **MUHAMAD AMIR IRSYAD OMAR** di sini 14 November 2024.

Peladangan 'pokok ajaib' moringa dengan menghasilkan beberapa jenis produk makanan jenama **Coriz Agriculture** mula dilaksanakan sejak tahun 2017.

Sharizal memberitahu bahawa terdetik memulakan peladangan moringa di Balik Pulau, susulan pengalaman saudaranya melawat ladang seluas 200 ekar serta melihat kilang memproses produk di Kemboja.

"Selepas adik melawat Kemboja, beliau bawa balik produk untuk tujuan merawat mak kita dulu.

"Masih saya ingat, semasa itu mak kami sakit lutut, solat tidak boleh duduk seperti biasa dan terpaksa duduk

**SHARIZAL Hashim** ketika berada di makmal dan kilang memproses produk moringa jenama **Coriz Agriculture**.



# Ladang moringa organik di Balik Pulau

atas bangku.

"Selepas makan produk import dari Kemboja itu, mak kami boleh kembali duduk antara dua sujud seperti biasa, setiap petang boleh mencakar rumput di halaman rumah seolah-olah tidak sakit lutut.

"Sejak itu, adik-beradik saya turut makan produk import dari Kemboja itu untuk tujuan meningkatkan daya kesihatan badan masing-masing.

"Apabila kita sedar kesan penyembuhan dari 'pokok ajaib' ini, saya terdetik membuat peladangan sendiri di Balik Pulau ini," jelasnya sambil memberitahu bahawa buat masa ini beliau memajak tanah untuk peladangan moringa secara organik.

Selepas tujuh tahun, Sharizal memberitahu bahawa beliau mengaku

industri berkaitan telah mula membawa pulangan hasil.

"Kalau nak kira pulangan hasil, empat tahun pertama, memang tidak ada hasil.

"Ini kerana, empat tahun pertama, pelaburan modal menumpu pada aspek penyelidikan dan pembangunan (R&D) serta kerja-kerja merawat tanah supaya benar-benar boleh menghasilkan moringa yang benar-benar berkualiti.

"Pengurusan merawat tanah ini begitu penting supaya kita boleh dapat hasil pokok moringa atau 'munggai' yang setanding dengan produk import.

"Hasil R&D dan kerja-kerja merawat tanah, produk yang dikeluarkan oleh **Coriz Agriculture** secara mata kasar adalah lebih bermutu dan lebih hijau, berbanding produk lokal yang lain," ujarnya.

Demi menjaga kualiti produk jenama **Coriz Agriculture**, Sharizal memberitahu bahawa proses memangkas daun pokok moringa di ladang dilaksanakan pada waktu terpilih, iaitu dari 7 pagi hingga 10 pagi sahaja.

"Selepas waktu itu, kita tak ambil dah...sebab itu klorofil atau isi zat berwarna hijau yang terdapat pada tumbuh-tumbuhan hijau yang dipangkas dari ladang kita adalah lebih bermutu dan hijau, jika dibandingkan dengan produk tempatan lain.

"Purata pengeluaran moringa yang masih belum diproses dan basah mengikut tahun ketika ini hampir satu tan matrik atau antara 200 kilogram (kg) hingga 300 kilogram sebulan," ujarnya.

(Sambungan di muka 15).



SEBAHAGIAN produk yang dipasarkan.



ADUN	No Tel/ No Faks	ADUN	No Tel/ No Faks	ADUN	No Tel/ No Faks
<b>N.26 PADANG KOTA</b> YAB Chow Kon Yeow <a href="mailto:chowkoneyeow@penang.gov.my">chowkoneyeow@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 226 0218 (F) 04 - 226 0218	<b>N.09 BAGAN DALAM</b> YB Kumaran Krishnan @ Calvin <a href="mailto:bagandalamn09@gmail.com">bagandalamn09@gmail.com</a>	(T) 04 - 313 1002 (F)	<b>N.01 PENAGA</b> YB Ustaz Yusni Mat Piah	(T)
<b>N.37 BATU MAUNG</b> YB Dato' Dr. Mohamad Abdul Hamid <a href="mailto:mohdhamid@penang.gov.my">mohdhamid@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 626 1442 (F) 04 - 626 1442	<b>N.13 BERAPIT</b> YB Heng Lee Lee <a href="mailto:berapit@dappg.org">berapit@dappg.org</a>	(T) 017 - 813 3509 (F) 04 - 540 0006	<b>N.03 PINANG TUNGGAL</b> YB Bukhari Ghazali	(T)
<b>N.29 DATO' KERAMAT</b> YB Jagdeep Singh Deo <a href="mailto:jagdeepsinghdeo@penang.gov.my">jagdeepsinghdeo@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 226 2464 (F) 04 - 261 8715	<b>N.14 MACHANG BUBOK</b> YB Lee Khai Loon <a href="mailto:klee78@gmail.com">klee78@gmail.com</a>	(T) 013 - 399 0519 (F) 04 - 551 1442	<b>N.04 PERMATANG BERANGAN</b> YB Mohd Sobri Salleh	(T)
<b>N.15 PADANG LALANG</b> YB Gooi Zi Sen <a href="mailto:goozisen@penang.gov.my">goozisen@penang.gov.my</a>	(T) 012 - 500 1571	<b>N.17 BUKIT TENGAH</b> YB Gooi Hsiao-Leung <a href="mailto:goohsiao@penang.gov.my">goohsiao@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 507 5001 (F) 04 - 507 5001	<b>N.05 SUNGAI DUA</b> YB Muhammad Fauzi Yusoff	(T)
<b>N.16 PERAI</b> YB Dato' Seri Sundarajoo A/L Somu <a href="mailto:n16.kadunperai@gmail.com">n16.kadunperai@gmail.com</a>	(T) 04 - 397 3600	<b>N.18 BUKIT TAMBUN</b> YB Goh Choon Aik	(T) 04 - 502 5818 (F) 04 - 506 2138	<b>N.06 TELOK AYER TAWAR</b> YB Azmi Alang	(T)
<b>N.19 JAWI</b> YB H'ng Mooi Lye <a href="mailto:n19dunjawi@gmail.com">n19dunjawi@gmail.com</a>	(T) 04 - 594 1163 (F) 04 - 594 3163	<b>N.23 AIR PUTIH</b> YB Lim Guan Eng <a href="mailto:dapairputih@gmail.com">dapairputih@gmail.com</a>	(T) 04 - 829 0614	<b>N.10 SEBERANG JAYA</b> YB Izhar Shah Arif Shah	(T)
<b>N.21 SUNGAI ACHEH</b> YB Rashidi Bin Zinol <a href="mailto:n21sgachehpk@gmail.com">n21sgachehpk@gmail.com</a>	(T) 04 - 593 2408 (F)	<b>N.24 KEBUN BUNGA</b> YB Lee Boon Heng <a href="mailto:leeboonheng24@gmail.com">leeboonheng24@gmail.com</a>	(T) 011 - 2773 6684	<b>N.11 PERMATANG PASIR</b> YB Amir Hamzah Abdul Hashim	(T)
<b>N.22 TANJONG BUNGA</b> YB Zairil Khir Johari <a href="mailto:tanjongbunga@bukitbendera.org">tanjongbunga@bukitbendera.org</a>	(T) 04 - 818 3866 (F) 04 - 262 5952	<b>N.25 PULAU TIKUS</b> YB Woo Sze Zeng <a href="mailto:joshuawooz@gmail.com">joshuawooz@gmail.com</a>	(H) 016 - 417 2548	<b>N.12 PENANTI</b> YB Zulkefli Bakar	(T)
<b>N.30 SUNGAI PINANG</b> YB Lim Siew Khim <a href="mailto:lmsiewkhim@penang.gov.my">lmsiewkhim@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 657 6630 (F) 04 - 658 6630	<b>N.27 PENGKALAN KOTA</b> YB Wong Yuee Harng <a href="mailto:pengkalankota@dappg.org">pengkalankota@dappg.org</a>	(T) 04 - 299 2574 (F)	<b>N.20 SUNGAI BAKAP</b> YB Abidin Ismail	(T)
<b>N.34 PAYA TERUBONG</b> YB Wong Hon Wai <a href="mailto:wonghonwai1973@gmail.com">wonghonwai1973@gmail.com</a>	(T) 04 - 826 1898 (F)	<b>N.28 KOMTAR</b> YB Teh Lai Heng <a href="mailto:komtar@dappg.org">komtar@dappg.org</a>	(T) 016 - 270 6808 (F) 04 - 227 7068	<b>N.39 PULAU BETONG</b> YB Mohamad Shukor Zakariah	(T)
<b>N.36 PANTAI JEREJAK</b> YB Fahmi Zainol <a href="mailto:fahmizainol@penang.gov.my">fahmizainol@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 293 7545 (F) 04 - 293 7546	<b>N.31 BATU LANCANG</b> YB Ong Ah Teong <a href="mailto:ongahteong@penang.gov.my">ongahteong@penang.gov.my</a>	(T) 04 - 280 4411 (F) 04 - 280 4422	<b>N.40 TELOK BAHANG</b> YB Muhamad Kasim	(T)
<b>N.02 BERTAM</b> YB Datuk Seri Reezal Merican Naina Merican <a href="mailto:dsmpusatkhidmat@gmail.com">dsmpusatkhidmat@gmail.com</a>	(T) (F)	<b>N.32 SERI DELIMA</b> YB Tan Hooi Peng <a href="mailto:n32seridelima@gmail.com">n32seridelima@gmail.com</a>	(T) 04 - 659 5611 (F)	<b>NAMA</b>	<b>No Tel/ No Faks</b>
<b>N.07 SUNGAI PUYU</b> YB Phee Syn Tze <a href="mailto:n07sungaipuyu@gmail.com">n07sungaipuyu@gmail.com</a>	(T) 04 - 313 7987 (H) 012 - 248 5938	<b>N.33 AIR ITAM</b> YB Joseph Ng Soon Siang <a href="mailto:airitamdap@gmail.com">airitamdap@gmail.com</a>	(T) 016 - 421 9143 (F) 04 - 829 9143	<b>PENANG CARE SOCIETY</b>	(Hotline) (T) 04 - 291 0123
<b>N.08 BAGAN JERMAL</b> YB Chee Yeeh Keen <a href="mailto:cheeyeehkeen@gmail.com">cheeyeehkeen@gmail.com</a>	(T) 018 - 388 6317 (F)	<b>N.35 BATU UBAN</b> YB Kumaresan A/L Aramugam <a href="mailto:kumar.harapan35@gmail.com">kumar.harapan35@gmail.com</a>	(T) 04 - 668 1062 (F) 04 - 668 1062	<b>DAP PENANG HQ</b> <a href="mailto:dappenang@dapmalaysia.org">dappenang@dapmalaysia.org</a>	(T) 04 - 228 8482 (F) 04 - 228 8514
		<b>N.38 BAYAN LEPAS</b> YB Dato' Azrul Mahathir Aziz <a href="mailto:ambasegaria.aam@gmail.com">ambasegaria.aam@gmail.com</a>	(T) 04 - 649 3976 (F) 04 - 649 3976	<b>PKR PENANG HQ</b>	(T) 04 - 397 0115



- Berumur 13 tahun dan ke atas.
- Peraduan dibuka dari 1 Januari hingga 31 Mac 2025.
- Bebas menggunakan sebarang jenis bahan mewarna.
- Saiz kertas lukisan adalah A3 (29.7 cm x 24 cm).
- Lukisan grafik dan adaptasi menggunakan komputer adalah tidak dibenarkan.
- Lukisan dan idea adalah hasil ciptaan sendiri.
- Karya perlu bertemakan 'Kepelbagaian Dirai Memacu Penang2030'.  
Diwajibkan untuk sertakan logo Penang2030 dan Buletin Mutiara dalam karya.
- Borang butiran peribadi peserta perlu ditampal di bahagian belakang karya.
- Penyertaan ahli keluarga terdekat barisan penganjur adalah tidak sah.
- Hasil karya adalah hak milik penganjur.
- Sebarang pertanyaan, sila hubungi 04-6505704 / 5705.
- Alamatkan semua borang penyertaan ke:  
Pertandingan Melukis Poster - 1/2025,  
Tingkat 47 KOMTAR, 10503 Pulau Pinang.

Tarikh peraduan: 1 Januari - 31 Mac 2025

Nama: .....

Kad Pengenalan: .....

Alamat: .....

No. Telefon : (Rumah) .....

(Bimbit) .....

Emel: .....

(Pastikan semua butiran diisi dengan lengkap).



**SENARAI NAMA AHLI MAJLIS MBSP 2025**

Nama	Telefon
MBSP	04 - 549 7555
Azman Rahim	012 - 579 9600
Benson Neoh Kah Wei	012 - 402 0923
Bernard Cheen Goon Hooi	012 - 402 0923
Chong Wei Hoong	012 - 484 9693
Dato' Omar Haji Abdul Hamid	019 - 577 0800
Datuk Mohd Noor Ahmad	019 - 473 1172
Heng Yeh Shiuan	016 - 261 2460
Lim Eng Nam	016 - 411 4400
Linggeswaran a/l Charmar	013 - 419 9071
Lim Chee Chien	012 - 521 9894
Mohamad Aisamuddin Mohamad Kaman	017 - 458 1915
Muhamad Suzuki Ahmad	011 - 1119 4419
Ng Wai Leong	016 - 415 5494
Ng Yee Siang	010 - 562 2698
Ngoh Cheng Hai	017 - 979 0933
Nur Aishah Zainol	019 - 407 6197
Ooi Yong Wooi	016 - 421 1196
Ponnudurai a/l V Anthony Srinvasagam	012 - 423 3578
Predeeb Kumar a/l Kalidass	016 - 498 5421
Teh Chuann Yien	010 - 441 7749
Yeoh Kim Kim	012 - 428 6438
Zainuddin Mohamed	012 - 479 4200
Zulkifli Md. Yusop	016 - 432 0789
Zulkipli Ishak	013 - 431 6161

**SENARAI PEGAWAI-PEGAWAI PEMBANTU KEWARGANEGARAAN PULAU PINANG**

Bil.	Nama	Daerah	Pejabat / Unit Kewarganegaraan	No. Telefon
1.	Yeap Choon Keong	Timur Laut & Seberang Perai Selatan	Penyelia Bahagian Kewarganegaraan	013 - 449 0366
2.	K. Velan (Pegawai Pembantu)	Barat Daya	Pejabat Bahagian Kewarganegaraan Pulau Pinang, Tingkat 44, KOMTAR 04 - 650 5105	018 - 394 4537
3.	Joseph Tan (Pegawai Pembantu)	Seberang Perai Utara		012 - 470 3880
4.	K. Dasirani (Pegawai Pembantu)	Seberang Perai Tengah		012 - 412 2375
5.	N. Vasanthakumari (Pembantu Tadbir)	Komtar		04 - 650 5105

**Nota:**  
Orang awam dipohon menghubungi Pegawai-Pegawai Pembantu Kewarganegaraan untuk menetapkan temujanji masing-masing.

**SENARAI NAMA AHLI MAJLIS MBPP 2025**

Nama	Telefon
MBPP	04 - 259 2020
Alan Lim Wei Lun	017 - 343 3995
Benji Ang Ming Quan	012 - 423 3227
Chan Soon Aun	012 - 485 0728
Dato' Haji Abdul Razak Abdul Rahman	012 - 464 6277
David Chen Wooi Teong	012 - 492 1114
Dr. Mohd Suhairi Arumugam Abdullah	016 - 521 3369
Haji Mohamed Yusoff Mohamed Noor	019 - 413 8114
Hari Krishnan a/l Ramakrishnan	010 - 505 5571
Koay Gaik Kee	016 - 447 5088
Lee Seng Hwai	016 - 440 6798
Lee Wei Seang	012 - 452 8305
Mohamad Khairani Abdul Shukur	019 - 594 4533
Mohd Roshidi Roslan	019 - 555 6607
Muhammad Khairul Mohd Ali	012 - 542 0520
Nurhidayah Che Rose	010 - 388 7977
Ooi Mei Mei	011 - 1443 8734
Rohaizat Hamid	019 - 510 0075
Shafiz Rahim Raja	012 - 426 8926
Shahul Hameed M.K.Mohamed Ishack	017 - 473 0194
Tan Soo Siang	012 - 475 2453
Theng Jie Wey	016 - 418 7108
Vickneson a/l Rajendran	016 - 489 6162
Visvenathan a/l Tangavello	019 - 488 1010
Zuraida Mohamad Arshad	019 - 464 3674

**SIDANG REDAKSI BULETIN MUTIARA**

**Penulis:**

YAP LEE YING  
AINUL WARDAH SOHILLI  
ZAINULFAQAR YAACOB  
WATAWA NATAF ZULKIFLI  
SUNARTI YUSOFF  
NUR ASHIKIN ISMAIL

**Jurugambar/Juruvideo:**

LAW SUUN TING  
ALISSALA THIAN  
AHMAD ADIL MUHAMAD  
DARWINA MOHD. DAUD  
NOOR SITI NABILAH NOORAZIS  
ADLEENA RAHAYU AHMAD RADZI  
MUHAMAD AMIR IRSYAD OMAR  
SITI NURATIKAH RAHMAT  
SIEW CHIA EN

**Jurugrafik:**

IDZHAM AHMAD  
NASRUL AMIR YAHAYA

Bagi sebarang maklum balas, sila hantar ke:

**Editor BULETIN MUTIARA,**

Tingkat 47, Komtar, 10503 Penang  
Telefon : 04-650 5468 ; Fax : 04-261 5923  
Email: buletinmutiara.bpkn@gmail.com

*Layari*

 www.buletinmutiara.com

 buletinmutiara | ChowKonYeow

 chowkoneyow

 @chowkoneyow





## TABUNG AMANAH PINJAMAN PENUNTUT NEGERI PULAU PINANG

Pejabat Setiausaha Kerajaan, Paras 25, KOMTAR, 10503 Pulau Pinang Tel : 04-6505165 / 6505391 / 6505627 Fax : 04-2613453

Layarilah Laman Web : <http://www.penang.gov.my>

Pentadbiran ini dalam usaha mengesan semula peminjam dan penjamin mengikut senarai di bawah. Dipohon penama tersebut menghubungi pihak pentadbiran bagi tujuan pembayaran dengan kadar segera sebelum diambil tindakan selanjutnya. Orang ramai juga boleh memberi maklumat mengenai penama yang berkenaan.

(Sila abaikan notis ini jika pembayaran telah dibuat)

No Akaun Peminjam : 3090 SUMATHI A/P SATHASIVAM - 73111207**** NO. 1 JALAN SUASANA 2/1, BANDAR TUN HUSSIEN ONN, BATU 9 CHERAS, 43200 SELANGOR	No Akaun Peminjam : 3145 POON BOON JOON - 74061007**** NO. 11 JALAN INDAH 1/7, TAMAN BUKIT INDAH, JOHOR BAHRU, 81200 JOHOR	No Akaun Peminjam : 3150 LOK ENG HIN - 73122807**** NO.2B-8-3A, PERSIARAN LENGKUAS 2, CITY RESIDENCE, 10470 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 3233 ZAHIDAH BINTI SALLEH - 56051017**** NO.787, BAKAU TUA, PENAGA, 13100 PULAU PINANG
Penjamin 1 : TANGAYA A/L SAMINATHAN - 30032371**** NO.1193 JALAN KULIM, BUKIT MERTAJAM, 14000 PULAU PINANG	Penjamin 1 : POON SOO HOI @ PUN SOO HOOI - 48030807**** NO. 11 JALAN INDAH 1/7, TAMAN BUKIT INDAH, JOHOR BAHRU, 81200 JOHOR	Penjamin 1 : LOK BAN HOCK - 40092802**** NO.32 JALAN MOULMEIN, 10350 PULAU PINANG	Penjamin 1 : - TIADA PENJAMIN -
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 3261 TAN BENG HUAT - 66051307**** NO.BLOK 3-6-10 JALAN 1/1A, TAMAN KEPONG INDAH, 52100 W.P KUALA LUMPUR	No Akaun Peminjam : 3313 NORIZAHAM BIN OMAR - 69122407**** NO.BLOK E-G-2 KUARTERS GURU, SEKOLAH MENENGAH KEBANGSAAN HOSBA, CHANGLOON, 06010 KEDAH	No Akaun Peminjam : 3386 TOH CHENG BOK - 62021907**** NO. 28-H JALAN 3, AYER ITAM, 11500 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 4053 GOVINDER SINGH A/L SIVNARAIN SINGH - 74120107**** NO.14 LORONG KIKIK 8, TAMAN I NDERAWASIH, PERAI, 13600 PULAU PINANG
Penjamin 1 : CHONG WENG HUA - 62071502**** NO.27 JALAN SS 14/8F, SUBANG JAYA, 47500 SELANGOR	Penjamin 1 : ABDULLAH BIN HASHIM - 43040407**** NO.1495 PERMATANG SUNGAI DUA, KEPALA BATAS, SPU, 13200 PULAU PINANG	Penjamin 1 : QUAZI BIN ABDUL HALIM - 9533743 NO.150 LOWER CRESCENT, BUKIT GELUGOR, 11700 PULAU PINANG	Penjamin 1 : NADARAJAN A/L MUNIANDY - 57110710**** NO. 16 LORONG KIKIK 8, TAMAN I NDERAWASIH, PERAI, 13700 PULAU PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 4123 LIM WUN LEE - 72121007**** NO.14 LORONG CERMAI 7, TAMAN CERMAI, PERMATANG PAUH, 13500 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 4143 NURZAFIL BIN CHIK - 75081407**** BATU 30 JALAN SERDANG, KAMPUNG BAGAN SAMAK, BANDAR BAHARU, 34950 PERAK	No Akaun Peminjam : 4300 FAIZUL NIZAM BIN OSMAN - 76040807**** NO.988 PERMATANG BERTAM, KEPALA BATAS, 13200 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 4375 CHUAH THONG SIN - 74111807**** NO.B-4 CHINGKAT 1 JALAN LENCONG BARAT, KAW/PERINDUSTRIAN TANDOP BARU, ALOR SETAR, 05100 KEDAH
Penjamin 1 : BEH TEIK HUP - 42092308**** NO. 4 LEBUHRAYA KURAU, CHAI LENG PARK, PERAI, 13700 PULAU PINANG	Penjamin 1 : ZAINAL ABIDIN B MOHAMED ARABEE - 35041707**** NO.245 JLN PERWIRA, TAMAN PERWIRA, PERMATANG TINGGI, BUKIT MERTAJAM, 14000 P.PINANG	Penjamin 1 : RAIMI BIN ISMAIL - 57030702**** NO. 10 JALAN JAMBU AIR 4/3B, SHAH ALAM, 40000 SELANGOR	Penjamin 1 : TAN GUEK MOY - 61042302**** NO. 260 JALAN KEMPAS INDAH 13, TAMAN KEMPAS 2, KULIM, 09000 KEDAH
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 4427 VIGNAESHVARY A/P RAJAHAM - 74030507**** NO.6 LRG TASEK MUTIARA 10/SS6, BANDAR TASEK MUTIARA, SIMPANG AMPAT, 14120 P. PINANG	No Akaun Peminjam : 4563 LEE YEN WOOL - 73021907**** NO.15 LRG SERI AROWANA 7, TMN SERI AROWANA, SEBERANG JAYA, 13700 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 4799 SASHI KUMAR A/L KUMARAN - 74012907**** NO. 5 JALAN 5/8, GASING INDAH, SELANGOR, PETALING JAYA, 46000 SELANGOR	No Akaun Peminjam : 4879 GOBINATHAN A/L GOVINDASAMY - 75092907**** NO. 8 JALAN KIARA SD11/3H, BANDAR SRI DAMANSAR, 52200 W.P KUALA LUMPUR
Penjamin 1 : PANKAJAKSHAN A/L V.GOPALAN - 53032401**** NO. 41 JALAN SL 6/1, BANDAR SUNGAI LONG, 43000 KAJANG, SELANGOR	Penjamin 1 : LEE BAH KEAT - 48103007**** NO. 11 PERSIARAN MURNI, TAMAN DESA MURNI, SUNGAI DUA, BUTTERWORTH, 13800 P.PINANG	Penjamin 1 : ACHUTHAN A/L K.G.NAYAR - 58052002**** NO. 16 JALAN CENGAI, TAMAN BERSATU, KULIM, 09000 KEDAH	Penjamin 1 : THAMIL SELVA/PARJUNAN - 66082702**** NO. 59 JALAN PULAU LUMUT U10/76H, ALAM BUDIMAN, SHAH ALAM, 40170 SELANGOR
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 4930 PHONG SER LING - 74113007**** NO.7 LORONG RAJAWALI 22, TAMAN BERJAYA, NIBONG TEBAL, 14300 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6143 VIJAYAKUMARI A/P GOVINDASAMY - 72042907**** TBP 5719, JLN BAGAN LALANG, SUNGAI PUYU, BUTTERWORTH, 13400 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6260 AL-RIFAE BIN MOHAMED ISHAK - 70111771**** NO.46, KAMPUNG MALABAR, 10100 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6541 ZURIZAL BIN OTHAMAN - 76022907**** NO.1283 JALAN AMAN, SUNGAI BAKAP, NIBONG TEBAL, 14200 PULAU PINANG
Penjamin 1 : PHONG TEIK SEONG - 71040907**** NO. 20 LORONG IMPIAN INDAH 6, TAMAN IMPIAN INDAH, BUKIT MERTAJAM, 14000 P.PINANG	Penjamin 1 : - TIADA PENJAMIN -	Penjamin 1 : AL-ZIFIRI BIN MOHAMED ISHAK - 68032971**** BLOK 88-05-12A LINTANG SG PINANG, SRI WONDER KOMPLEKS, 10150 PULAU PINANG	Penjamin 1 : ABU BAKAR BIN MOHAMED MUKHTAR - 48031607**** NO.61 LRG GUAR PERAHU 17, TMN GUAR PERAHU, BKT. MERTAJAM, 14000 PULAU PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 6554 JASMADI BIN JUNID - 74020207**** NO.4357 BAGAN JERMAL, BUTTERWORTH, 12300 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6555 SHARIFAH MARDHIAH BIN YAHYA BT SYED AHMAD - 76040107**** NO.7 JALAN IXORA 1/14, TAMAN IXORA, BANDAR BARU SALAK TINGGI, SEPANG, 43900 SELANGOR	No Akaun Peminjam : 6571 SHAMSUL ANUAR BIN NORDIN - 76062407**** NO.1-5-18 DESA PINANG 2, LEBUH SUNGAI PINANG 7, 11600 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6663 SUHAIMI BIN BAHARI - 69073107**** NO.282, BALIK PULAU VILLAGE AREA (BPVA), BALIK PULAU, 11000 PULAU PINANG
Penjamin 1 : SUHAIMI BIN JUNID - 67080107**** NO.4357 BAGAN JERMAL, BUTTERWORTH, 12300 PULAU PINANG	Penjamin 1 : MOHD DAHLAN BIN ABDUL RAHMAN - 42101305**** NO.93 JALAN SS 18/1B, SUBANG JAYA, 47500 SELANGOR	Penjamin 1 : ISMAIL BIN SULAIMAN - 53101307**** NO. 4 JALAN DM 3D, DESA MOCCIS, SUNGAI BULUH, 47000 SELANGOR	Penjamin 1 : BAHARI BIN OTHMAN - 47062207**** NO.282, BALIK PULAU VILLAGE AREA (BPVA), BALIK PULAU, 11000 PULAU PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 6834 JUNAIDI BIN ABDUL JALIL - 77100707**** NO.2, LORONG 5, TAMAN PENANGA, BUKIT MERTAJAM, 13100 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6864 TAN SONG YOW - 74112307**** NO.57, JALAN PINTU SEPULUH, NIBONG TEBAL, 14300 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6899 LOH PHAK NIM - 77040507**** NO.124 LEBUH BINJAI 1, TAMAN SRI RAMBAI, BUKIT MERTAJAM, 14000 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 6907 TAN SAW KIM - 74110807**** NO.23, LORONG MAHSURI 10, BAYAN LEPAS, 11950 PULAU PINANG
Penjamin 1 : MOHAMAD BIN HAMZAH - 53040502**** NO. 5 JALAN SUNGAI ABDUL, TELOK AIR TAWAR, BUTTERWORTH, 13050 PULAU PINANG	Penjamin 1 : YEONG TUCK WAI - 70060710**** NO. 53 JALAN BM 2/20 SEKSYEN 2, BANDAR BUKIT MAHKOTA, KAJANG, 43000 SELANGOR	Penjamin 1 : YG KIM HAM - 48061607**** NO.90 JALAN BINJAI, TAMAN SRI RAMBAI, BUKIT MERTAJAM, 14000 PULAU PINANG	Penjamin 1 : TAN SAW HEOH - 45080307**** NO.11 JALAN MAS, GREEN LANE, 11600 PULAU PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 7132 LEE MAN HONG - 76012507**** NO. 16 JALAN PJU 1A/27C, ARA DAMANSARA, PETALING JAYA, 47301 SELANGOR	No Akaun Peminjam : 7388 MOHAMAD ZANIZAM BIN ROZALI - 78011307**** NO.1164 MK 20, MENGGUANG MAK SULUNG, KUBANG SEMANG, BUKIT MERTAJAM, 14000 P.PINANG	No Akaun Peminjam : 7536 SITI MARIAM BINTI ABD WAHAB - 78082307**** NO. 24 LORONG PAUH JAYA 2/7, TAMAN PAUH AYA, JALAN BARU, PERAI, 13700 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 7609 ABDUL AHMADIL RAZMAN B ABDUL MAJID - 79032607**** NO.15, MONTBLUE RESIDENCE, JLN SCI 6/3 SUNWAY CITY IPOH ULU KINTA, IPOH, 31150 PERAK
Penjamin 1 : LEE KOK CHUAN - 58100708**** NO. 137 JALAN KOTA, TAIPING, 34000 PERAK	Penjamin 1 : HAJI YAHYA BIN HUSSAIN - 35052407**** LOT 11792 JALAN BANJAR, TELUK INTAN, 36000 PERAK	Penjamin 1 : ABDUL MANAFF BIN ABDUL RAHIM - 52101807**** NO.103-C JALAN SUNGAI, 10150 PULAU PINANG	Penjamin 1 : ABDUL MUTTALIB B ABU BAKAR - 65022007**** BLOK A-02-6 LCF, FLAT JALAN PAYA TERUBONG, AYER ITAM, 11060 PULAU PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..
No Akaun Peminjam : 7670 NOOR ZALINA BINTI ABD HADI - 76121714**** NO.56 JALAN BM 6/6B, SEKSYEN 6, BANDAR BUKIT MAHKOTA, KAJANG, 43000 SELANGOR	No Akaun Peminjam : 7753 SARIMAH BINTI SUDIN - 79123007**** NO.5841, MUKIM 21, KAMPUNG TERUS, BUKIT MERTAJAM, 14000 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 7762 MOHD HANIF BIN MOHD BAKI - 77042707**** LOT 6805 BATU 5 3/4, LAPIS 1, JALAN KAPAR, KLANG, 42100 SELANGOR	No Akaun Peminjam : 7842 ROSMAIDY BIN MOHAMED RAMLY - 77022608**** NO.6-5-9 APARTMENT SRI MUTIARA, JALAN SETIA GEMILANG U13/45B, SEKSYEN U13, PETALING JAYA, 40170 SELANGOR
Penjamin 1 : - TIADA PENJAMIN -	Penjamin 1 : SUDIN BIN KHALID - 50021102**** NO.1251 PERMATANG PAK ELONG, PENAGA, SPU, 13100 PULAU PINANG	Penjamin 1 : MD BAKI BIN HJ MAHIDDIN - 46081008**** NO. 21 B JALAN BUNGA, KAMPUNG TENGGU HUSSIEN BARU, 30020, IPOH, PERAK	Penjamin 1 : ROSMAIZA BT MOHAMED RAMLY - 75111608**** NO. 39 JALAN ST 1, SAMUDRA TERES, BATU CAVES, 68100 SELANGOR
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P ..





**TABUNG AMANAH PINJAMAN PENUNTUT NEGERI PULAU PINANG**

Pejabat Setiausaha Kerajaan, Paras 25, KOMTAR, 10503 Pulau Pinang Tel : 04-6505165 / 6505391 / 6505627 Fax : 04-2613453  
Layarliah Laman Web : <http://www.penang.gov.my>

Pentadbiran ini dalam usaha mengesan semula peminjam dan penjamin mengikut senarai di bawah. Dipohon penama tersebut menghubungi pihak pentadbiran bagi tujuan pembayaran dengan kadar segera sebelum diambil tindakan selanjutnya. Orang ramai juga boleh tampil untuk memberi maklumat mengenai penama yang berkenaan.  
**(Sila abaikan notis ini jika pembayaran telah dibuat)**

No Akaun Peminjam : 7915 RASHIDI BIN OMAR - 78091207**** NO.9 PERSIARAN KIKIK 3, TAMAN INDERAWASIH, PERAI, 13600 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8032 MAZLIDA BINTI MAHMUD - 79060407**** TBP 2469 PULAU MERTAJAM, PENAGA, 13110 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8099 MOHD ZAIRULNIZAM BIN JAMALUDIN - 80112907**** NO. 6476 KAMPUNG LEMBAH, PENAGA, 13100 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8214 SARAVNA A/L MARIAPPAN - 77081707**** NO. 2 TINGKAT PAHLAWAN 4, TAMAN SENANGAN, BUTTERWORTH, 13050 PULAU PINANG
Penjamin 1 : BALKHIS BINTI HAJI MAT LIN - 66031602**** NO.161 PEKAN JUNJONG, KULIM, 09000 KEDAH	Penjamin 1 : - TIADA PENJAMIN -	Penjamin 1 : JAMALUDIN BIN ISMAIL - 51051807**** NO. 6476 KAMPUNG LEMBAH, PENAGA, 13100 PULAU PINANG	Penjamin 1 : MUNIYANDY A/L ANA ARUMUGAM - 62042707**** NO. 10 LINTANG MAK MANDIN 2, TAMAN SUKARIA, BUTTERWORTH, 13400 PULAU PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P
No Akaun Peminjam : 8256 HUZAIRYN AIDA BINTI HUSSAIN - 77012207**** NO.4335,PERMATANG BERTAM, PULAU PINANG, KEPALA BATAS, 13200 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8313 PURVENDRAN A/L RAMALINGAM - 81090814**** BLOK C-1-21, VISTA PERDANA, TAMAN BAGAN JERMAL, BUTTERWORTH, 12200 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8323 SIRVEEN KAUR RANDHAWA A/P MUDA SINGH - 78102007**** NO.30, JALAN TELAWI ENAM, KUALA LUMPUR, BANGSAR BARU, 59100 W.P KUALA LUMPUR	No Akaun Peminjam : 8335 MOHD HAZRIL BIN AB HALIM - 80052507**** NO.3223, JALAN TELOK IPIL, NIBONG TEBAL, 14300 PULAU PINANG
Penjamin 1 : MOHD SHUKRI BIN ABDULLAH - 74021207**** NO. 326 JALAN TAMAN TAPAH, TAMAN BUNGA RAYA, TAPAH, 35000 PERAK	Penjamin 1 : VELLASAMY A/L SANDERASAGGRAM - 64072507**** NO.11-A SOLOK RIANG, TAMAN ABDUL AZIZ, BUTTERWORTH, 12000 PULAU PINANG	Penjamin 1 : SATHPAL SINGH A/L AMAR SINGH - 64081807**** NO.11-15-17 JALAN PADANG TEMBAK, AYER ITAM, 11400 PULAU PINANG	Penjamin 1 : IDRIS BIN MD NOOR - 56062908**** NO.281 JALAN SIR CHULAN, SELAMA, 34100 PERAK
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P
No Akaun Peminjam : 8391 AZIZAN BIN AHMAD - 80082909**** PEJABAT DAERAH MARITIM 10 TOK BALI, ARWANA RESORT, PASIR PUTIH, 16700 KELANTAN	No Akaun Peminjam : 8481 FAZINUSHANI BIN MOHAMED - 79090307**** NO. 562 KUALA MUDA, PENAGA, 13100 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8482 TAN CHONG HONG - 80121607**** ST. CHRISTOPHER'S INTERNATIONAL PRIMARY SCHOOL, NO. 10 NUNN ROAD, GEORGETOWN, 10350 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8494 PUSPANATHAN A/L SUBRAMANIAM - 77050107**** NO. 7 JALAN BAGAN 3, TAMAN BAGAN, BUTTERWORTH, 13400 PULAU PINANG
Penjamin 1 : NOOR AZIZAH BINTI AHMAD - 72101507**** NO. 553 TAMAN TEJA 2, JALAN TEJA 19, CHANGLON, 06010 KEDAH	Penjamin 1 : FADZINU AULLA BIN MOHAMED - 70120107**** BLOK E 2-06 LRG, MACHANG BUBOK 34,TMN MACHANG BUBOK, BUKIT MERTAJAM, 14020 P.PINANG	Penjamin 1 : TAN GIM SUAN - 73060407**** NO.11 PERSIARAN MAYANG PASIR 7, BAYAN LEPAS, 11950 PULAU PINANG	Penjamin 1 : - TIADA PENJAMIN -
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P
No Akaun Peminjam : 8581 SEMALA A/P KOMRAVALOO - 77080207**** BLOK H-3-09 LORONG HELANG 1, SUNGAI DUA, GELUGOR, 11700 PULAU PINANG	No Akaun Peminjam : 8631 AINIL HANA BT MOHAMAD - 80070707**** TDM PLANTATION SDN BHD, LADANG TAYOR, SUNGAI TONG, SETIU, 21500 TERENGGANU	No Akaun Peminjam : 8631 AINIL HANA BT MOHAMAD - 80070707**** TDM PLANTATION SDN BHD, LADANG TAYOR, SUNGAI TONG, SETIU, 21500 TERENGGANU	No Akaun Peminjam : 8631 AINIL HANA BT MOHAMAD - 80070707**** TDM PLANTATION SDN BHD, LADANG TAYOR, SUNGAI TONG, SETIU, 21500 TERENGGANU
Penjamin 1 : S. GUNASEELAN A/L SUBRAMANIAM - 54111407**** NO.354-7-4 LEBUH MACALLUM GAT FLATS,10300 PULAU PINANG	Penjamin 1 : MOHD ZAKI BIN OTHMAN - 54062207**** NO.4 LORONG MURNI 5, TAMAN DESA MURNI, SUNGAI DUA, BUTTERWORTH, 13800 P.PINANG	Penjamin 1 : MOHD ZAKI BIN OTHMAN - 54062207**** NO.4 LORONG MURNI 5, TAMAN DESA MURNI, SUNGAI DUA, BUTTERWORTH, 13800 P.PINANG	Penjamin 1 : MOHD ZAKI BIN OTHMAN - 54062207**** NO.4 LORONG MURNI 5, TAMAN DESA MURNI, SUNGAI DUA, BUTTERWORTH, 13800 P.PINANG
Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P	Penjamin 2 : TIDAK BERKENAAN - Tiada No K/P

**Kehidupan Mewah & Moden Dibuat Mampu Milik**

Fasa 2

**TAMAN SERI IPIL**  
(NIBONG TEBAL)



**Rumah Teres Berkembar**  
1.5 Tingkat (2 Unit)

Keluasan Binaan  
24'x53' (min) • 24'x53' (mak)  
Keluasan Tanah  
2,788 k.p.s (min) • 2,960 k.p.s (mak)



Harga Jualan  
RM520,000.00 (min) • RM541,884.00 (mak)

**HAKMILIK KEKAL**

**Rumah Teres Berkembar**  
1 Tingkat (34 Unit)

Keluasan Binaan  
24'x55' (min) • 24'x55' (mak)  
Keluasan Tanah  
2,788 k.p.s (min) • 5,823 k.p.s (mak)



Harga Jualan  
RM520,000.00 (min) • RM656,412.96 (mak)

**Rumah Sesebuah**  
1.5 Tingkat (2 Unit)

Keluasan Binaan  
24'x53' (min) • 24'x53' (mak)  
Keluasan Tanah  
3,477 k.p.s (min) • 3,649 k.p.s (mak)



Harga Jualan  
RM610,000.00 (min) • RM631,879.94 (mak)

**Rumah Sesebuah**  
1 Tingkat (13 Unit)

Keluasan Binaan 24'x57' (min) • 24'x57' (mak)  
Keluasan Tanah 3,477 k.p.s (min) • 3,541 k.p.s (mak)

Harga Jualan  
RM610,000.00 (min) • RM627,574.24 (mak)



Nama Pemaju:

**Vibrant Elite Sdn Bhd** (731352-H)

7290-7294, 2nd Floor

Jalan Bagan Jermal, Taman Bayu, 12300 Butterworth

Email: [barisanpinang@hotmail.com](mailto:barisanpinang@hotmail.com)

**Tel: 04-3236911 / 04-3328759**



(Sambungan dari muka 8).

# Cungkil bakat baru

"Dalam *Malaysian Superbike Championship*, beliau menunggang 150 dan bukan 'cub' iaitu motosikal yang ditunggang reka bentuk macam *superbike* juga.

"Kita (*WBH Racing Team*) sudah ada senarai pendek calon yang akan menggantikan tempat Md. Danish Aiman bagi Kategori Pro-Am/Privateer," ulasnya.

Bercakap mengenai penajaan pula, Yusniliron memberitahu bahawa buat masa ini masih kekal penaja tunggal yang sama iaitu firma pengeluar *Electronic Control Unit (ECU)* motosikal jenama *Tune Boss*.

"Belum ada penaja lain, dan kita masih mencari penaja tambahan juga kerana memerlukan minimum RM70,000 untuk dua buah motosikal lumba *standard*," katanya.

Mengakhiri wawancara, Yusniliron sekali lagi memberitahu bahawa penyertaan *WBH Racing Team* dalam *PETRONAS Malaysian Cub Prix 2025* nanti bukan sekadar hobi atau memburu kejuaraan semata-mata.

Malah, beliau berkata, *WBH Racing Team* yang ketika ini mempunyai ribuan peminat mahu menghantar mesej mengenai peri penting berlumba di litar sebenar dan bukan terlibat dalam 'lumba haram'.

"Satu lagi, *WBH Racing Team* telah ada motosikal *standard* ketiga, dan sedang cari sebuah lagi untuk memberi peluang kepada muka baru.

"Kami memang nak cari 'mat rempit' untuk tunggang motosikal ketiga dan keempat mewakili *WBH Racing Team* ini di litar sebenar.

"Kita akan mohon lesen lumba untuk dua muka baharu ini tunggang motosikal *standard* mewakili pasukan kita.



**YUSNILIRON Mat Yatim (tengah) bersama-sama pelumbanya.**

"Biar, apabila mereka ada lesen lumba sebenar di litar yang sebenar, mereka akan jaga lesen lumba yang mereka dapat itu dengan meninggalkan aktiviti lumba haram di jalan raya.

"Nak dapat lesen lumba memang susah, nak hilang lesen lumba senang iaitu dengan lumba haram di jalan raya, jadi biasanya mereka yang ada lesen lumba akan jaga lesen mereka," ujarnya.



**d'Courtwards**  
Residensi BLT - Bukit Mertajam

**Taman Serikaya**

## Kediaman Gaya Hidup Yang Unggul!

HALAMAN SAYA \* GAYA SAYA

### 74 Unit Untuk Dipilih | Hak Milik Kekal

FASA 2

Rumah Teres Luas 2 Tingkat

Jenis A - 26' X 65'

Rumah Teres 2 Tingkat

Jenis B - 22' X 75'

Jenis C - 21.6' X 78'









Pemaju:  
**DSG Century Sdn Bhd** [202001031898 (1388218-K)]

**+6017-562 4899 | +6012-538 9899 | +6017-479 3899 | +6012-515 3899**

☎ +604-540 3891 ☎ +604-540 3895 ✉ info@dcourtwards.com 🌐 www.dcourtwards.com  
 ● **Galeri Jualan:** Lot 1198, Jalan Machang Bubok, Taman Machang Bubok, 14000 Bukit Mertajam, Pulau Pinang.  
 ● **Ibu Pejabat:** No.1, Jalan Maju Jaya, Pusat Perniagaan Maju Jaya, 14000 Bukit Mertajam, Pulau Pinang.

Nombor Lesen Pemaju: 30113/07-2027/0112(A)  
 Tempoh Sah laku: 08/07/2022 - 07/07/2027  
 Nombor Permit Kian Dan Jualan: 30113-2/05-2026/0429(N)-(L)  
 Tempoh Sah laku: 16/05/2024 - 16/05/2026  
 Jenis Pembangunan: Rumah Teres 2 Tingkat  
 Nombor Pelan Susun Atur: MBSP/70/39-45/130

Nombor Rujukan Kelulusan Pelan Pembangunan:  
 MBSP/40/20-45/197 (H)  
 Pihak Berkuasa Yang Meluluskan: Majlis Bandaraya Seberang Perai  
 Bebanan Tanah: Caidan (RHB Bank Berhad)  
 Penguasaan Tanah: Bebas  
 Tarikh Jangkaan Projek Disiapkan: Jun 2026

Jenis A: 22 Unit  
 Keluasan Tanah: 26' x 65'  
 Keluasan Binaan: 28' x 42'  
 Harga Minima: RM778,000.00  
 Harga Maksima: RM976,200.00

Jenis B: 43 Unit  
 Keluasan Tanah: 22' x 75'  
 Keluasan Binaan: 22' x 43'  
 Harga Minima: RM728,000.00  
 Harga Maksima: RM916,520.00

Jenis C: 9 Unit  
 Keluasan Tanah: 21.6' x 78'  
 Keluasan Binaan: 21.6' x 45'  
 Harga Minima: RM728,000.00  
 Harga Maksima: RM946,920.00

IKLAN INI TELAH DILULUSKAN OLEH JABATAN PERUMAHAN NEGARA • DISKAUN 5% UNTUK BUMIPUTERA [www.dcourtwards.com](http://www.dcourtwards.com)

## Kemudahan Yang Sempurna, Mudah Diakses.

Rumah impian anda menanti anda di d'Courtwards - dua koleksi eksklusif rumah berangkai iaitu jenis dua tingkat dan rumah berangkai luas (super link).

Direka untuk mereka yang inginkan gaya hidup yang unggul, yang mana setiap rumah dibina berasaskan rekabentuk praktikal dan bermanfaat, serta memenuhi keperluan kehidupan anda.

Rumah ini amat sesuai untuk semua generasi keluarga anda. Ia dilengkapi dengan rekabentuk kontemporari, siling yang tinggi, bilik yang luas dan ciri yang paling hebat ialah anda mempunyai halaman rumah (courtyard) anda sendiri.





(Sambungan dari muka 9).

# Coriz Agriculture bertaraf antarabangsa

Setakat ini, Sharizal menyatakan bahawa produk jenama *Coriz Agriculture* telah masuk ke makmal Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) dan mendapat Skim Pensijilan Makanan Selamat Tanggungjawab Industri (MeSTI) dan pensijilan -halal pada tahun 2021.

"Jadi, selepas tahun 2021 itu, barulah *Coriz Agriculture* memacu pemasaran produk bagi memenuhi permintaan pelanggan domestik.

"Kita tidak dapat memenuhi permintaan luar negara kerana tidak mampu memenuhi permintaan dalam begitu banyak, seperti yang mampu dibekalkan oleh peladang dari Indonesia dan India.

"Tetapi, dari segi mutu moringa yang dihasilkan di ladang kita dekat Balik Pulau ini, kandungan klorofilnya adalah jauh lebih tinggi berbanding pengeluaran-pengeluaran di luar negara sana.

"Peladangan kita di Balik Pulau ini memang untuk memenuhi permintaan luar negara suatu hari nanti, kalau dilihat pada mutu moringa yang dikeluarkan adalah lebih baik berbanding import dari negara-negara tertentu," ulasnya sambil memberitahu bahawa produk jenama *Coriz Agriculture* mampu menembusi pasaran sejagat suatu hari kelak.

Pada masa hadapan, beliau memberitahu pasaran sasaran bagi produk keluarannya adalah luar negara.

"Kalau masuk *Lazada*, kita juga *Coriz Agriculture* dengan harga RM20 sebab kualiti produk kita, mereka tetap membeli produk yang kurang berkualiti dengan harga semurah RM10, jadi kita akan tumpu pada pasaran luar

negara," katanya.

Setakat ini, beliau memberitahu bahawa sejak tahun 2021 produk berasaskan moringa jenama *Coriz Agriculture* telah pun dieksport secara langsung ke Australia dan Singapura untuk tujuan khusus berkaitan perubatan di kedua-dua negara tersebut sahaja.

"Setakat ini, sejak tahun 2021, doktor dari Singapura dan Australia sendiri datang ke ladang kita, beli dan membawa balik ke negara mereka sendiri untuk tujuan perubatan.

"Kelak, kita merancang untuk memasarkan moringa jenama *Coriz Agriculture* ke United Kingdom dan Amerika Syarikat, sebab permintaan moringa dengan klorofil yang tinggi memang ada permintaan di kedua-dua negara tersebut," jelasnya lagi sambil memberitahu bahawa syarikatnya telah menyertai Pameran Halal Antarabangsa Malaysia (MIHAS) tahun 2023.

Mengakhiri wawancara, Sharizal menyatakan bahawa *Coriz Agriculture* ketika ini telah berjaya mengeluarkan produk berasaskan moringa dalam bentuk uncang minuman, kapsul dan tablet yang mana dihasilkan secara organik serta sifar bahan kimia.

"Sebagaimana saya sebut diawal temu bual tadi, kami cuba mengeluarkan produk bermutu dan setanding dengan produk antarabangsa.

"Saya berharap dengan wujudnya industri desa ini, sedikit banyaknya dapat membantu orang kampung yang mahu 'berkembang mencari rezeki secara bersama-sama' menerusi produk jenama *Coriz Agriculture* ini," ulasnya lanjut.



RUPA bentuk 'pokok ajaib', moringa.

**RESIDENSI PUNCAK MERTAJAM**  
MERTAJAM HEIGHTS

**PEGANGAN KEKAL**

**TERDAPAT UNIT DWIKUNCI**

COORDINAT GPS LOKASI PROJEK  
N 5° 22' 5.1" E 100° 27' 36.4"

**DISKAUN 5%**  
UNTUK PEMBELI BUMIPUTERA

**LUAS BINAAN: 1,000 - 1,498 KPS**

**HARGA JUALAN RM465,000 - RM699,000**

**Pemaju: Crystal Faber Sdn. Bhd.**  
201201007295 (980815-M)  
Unit 6.08, Aras 6, Plaza DNP,  
No. 59, Jalan Dato' Abdullah Tahir,  
80300 Johor Bahru, Johor.  
T. +607 330 5972  
E. enquiry@mbworld.com.my  
**www.mbworld.com.my**

**Waze Mertajam Heights Sales Gallery | MB World Group** **016-7529 319 / 014-2928 319**

• Nama Projek: Residensi Puncak Mertajam • Jenis Pembangunan: Rumah Pangsa/Kondo • No. Lesen Pemaju: 19387/04-2025/0377(A) • Tempoh Sah: 17/04/2022 - 16/04/2025 • No. Permit Iklan & Jualan: 19387-2/03-2026/0280(N)-(5) • Tempoh Sah: 16/03/2023 - 15/03/2026 • Pihak Berkuasa Yang Meluluskan Pelan Bangunan: Majlis Bandaraya Seberang Perai • No. Kelulusan Pelan Bangunan: MBSP/40/20-54/9(P1) • Bebanan Tanah: Gadaian (Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad) • Hak Milik Tanah: Kekal • Tarikh Dijangka Siap: Disember 2025 • Bilangan Parkir: 2 - 3 Per Unit • Jumlah Unit: 278 (Jenis A - 48 Unit; Jenis B - 48 Unit; Jenis C - 14 Unit; Jenis D - 168 Unit) • Harga Jualan: (Min.) RM465,000.00 - (Maks.) RM699,000.00 • Sekatan Kepentingan: T tiada

**IKLAN INI TELAH DILULUSKAN OLEH JABATAN PERUMAHAN NEGARA.**



Bakat Si Cilik - Mewarna 1/2025

# Kepelbagaian Dirai Memacu Penang 2030



Sila isi butiran berikut:

Nama : .....  
 No. My Kid/ Kad Pengenalan: .....  
 Alamat: .....  
 .....  
 Nama Ibu/ Bapa/ Penjaga: .....  
 No. Telefon : (Rumah) ..... (Bimbit) : .....  
 Emel: .....

Terma & Syarat Peraduan:

1. Peraduan dibuka dari 1 Januari hingga 31 Mac 2024.
2. Terbuka kepada kanak-kanak berusia 12 tahun dan ke bawah.
3. Borang penyertaan sah boleh didapati di dalam naskah Buletin Mutiara. Peserta juga dibenarkan untuk memuat turun borang penyertaan daripada laman sesawang Buletin Mutiara, bersaiz A3 (29.7 cm x 24 cm).
4. Peserta dibenarkan menghantar seberapa banyak penyertaan.
5. Hasil karya akan menjadi hak milik penganjur.
6. Keputusan pengadil adalah muktamad.
7. Penyertaan ahli keluarga terdekat barisan penganjur adalah tidak sah.
8. Sebarang pertanyaan, sila hubungi 04-6505704 / 5705.
9. Alamatkan semua borang penyertaan ke:  
 Buletin Mutiara, Peraduan Bakat Si Cilik- Mewarna 1/2025,  
 Tingkat 47 KOMTAR, 10503 Pulau Pinang.

Hadiah:

**Pertama: RM500**  
**Kedua: RM300**  
**Ketiga: RM200**  
**Sagu hati: RM50 x 5 Pemenang**